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Interpelacia

w imieniu mieszkadc6w wloclawka, zwracam siq z proSbq o informaciq na temat moiliwoici
rozwiqzania nastepujEcego problemu:

w nawiezaniu do pubrikacji prasowych o zmianach w komunikacji miejskiej,
mieszkaricy ulicy plockiej - tegu, Rozdroia, Granicznej, Modzerowa wyraiajQ swoje
zaniepokojenie informacjami o skr6ceniu linii g do ul. Duninowskiej, zamiast
tak jak jest obecnie, kiedy autobus linii nr 8 dojeidial do pfockiei/tgg oraz zapowiedzia
likwidacji linii nr 2 do Duninowskiej. Mieszkaricy z tego regionu apeluiq, aby nie zabierad tych
kilku kurs6w autobusu. ograniczy to dojazd z pqtri przy tqgu do pornej a takie darej
do centrum. obecnie jest tak, ie autobusy siq uzupetniaiq z liniq 4 ale ten autobus jeidzi carq
Plocka, natomiast przez ul. ostrowskl linia 23 co 2 godziny i nie zawsze pasuje ieby wr6cic
2 powrotem. A w wiqkszoici pnypadk6w ludzie z lqgu starsi mieszkadcy maia przychodnie
lekarskie na ostrowskiej, zytniej i pornej oraz centrum Rehabiritacji przy Barskiej. proszq

wziqi to takie pod uwagq i nie zabierai tych kirku kurs6w autobusu g (dotyczy to 8 kurs6w
w ciagu dnia roboczego, 5 kurs6w w soboty i4 kursy w niedzierq). Likwidacja wymienionycn
kurs6w autobusowych sprawi, ie ludzie nie bqdq mieli moiliwoici wr6cit z powrotem
do domu imocno to ograniczy moiliwolci komunikacyjnej z tej czqsci miasta. Mieszkadcy
zwracaia r6wnie2 uwagq, ie kierowanie wiqkzoSci autobus6w na pQtle przy ostrowskiej
(czQstotliwo3i co 5 minut kilkunastu " linii 2,3,3A,38, !O,LZ,!4,L5,20,23) zadowoti
tylko mieszkadc6w tej czeici, a mocno ograniczy mo2liwoJci we wschodniej czqSci miasta.


